
Protokół Nr XL/2023 
z XL sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 24 lutego 2023 r. 

XL sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 1 lb, 
22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:02, a zakończono o godz. 10:05 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 

7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
8. Pani Skiba Bożena Ela 
9. Pani Słota Katarzyna 
10. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
11. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
3. Pani Polakowska Urszula Mariola 
4. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Adam Walczak 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
5. Pan Marek Barcicki 
6. Pani Maria Sak 
7. Pani Alicja Zawiślak 

8. Pani Danuta Jaworska 

9. Pani Elżbieta Kłyż 

10. Pani Magdalena Galant 

11. Pani Marzena Greszta 
12. Pani Anna Romaszko 

Lista obecności osób zaproszonych. 
(Zał. Prot. Nr 2) 

- Wójt Gminy Adamów. 
- Z-ca Wójta Gminy Adamów. 
- Sekretarz Gminy Adamów. 
- Skarbnik Gminy Adamów. 
- Radca prawny. 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli. 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Adamowie z siedzibą w Potoczku. 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Adamowie. 
- Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

w Adamowie. 
- Inspektor, ds. finansowo-księgowych i 

rozliczania projektów 
- Inspektor, ds. księgowo-oświatowych. 
- Inspektor, ds. oświaty, zdrowia i sportu. 
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Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość 
na współfinansowanie bieżących kosztów funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych 
zwierząt w Zamościu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów 
przewozu uczniów niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. 
- dyskusja. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 r. 
- dyskusja. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za 2022 r. 
- dyskusja. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska za 2022 r. 
- dyskusja. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego za 2022 r. 
- dyskusja 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej 
na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych 
na terenie Gminy Adamów polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 
„Roztoczański Związek Powiatowo- Gminny". 
-dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 
„Roztoczański Związek Powiatowo-Gminny". 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Rozpatrzenie pism. 

19. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XL sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 11, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca - poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 
W sprawie zmiany porządku obrad głos zabrał Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów 
Wójt zaznaczył, że podczas ostatnich posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy Adamów, 
zostały ustalony regulamin dofinansowania oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 
dla gospodarstw domowych. Z uwagi na powyższe Wójt zaproponował podjęcie uchwały 
w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie 
kosztów inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych na terenie Gminy 
Adamów polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków. 
W dalszej części wypowiedzi Wójt poinformował zebranych, iż odbyło się również 
spotkanie z Panem Starostą w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej łączącej 
Zwierzyniec z Tomaszowem Lubelskim. Podczas spotkania ustalono, żeby ta inwestycja 
mogła powstać, Gmina Adamów powinna przystąpić do związku powiatowo-gminnego. 
Z tych też względów Wójt zaproponował dodać do porządku obrad XL sesji Rady Gminy 
Adamów dwa następne punkty: 
• Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 

„Roztoczański Związek Powiatowo - Gminny". 
• Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 

„Roztoczański Związek Powiatowo - Gminny". 

Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Przewodnicząca - poinformowała, że jeżeli Państwo Radni wyrażą zgodę na zmianę 
porządku obrad, to projekty te zostaną ujęte w punktach od 15 do 17. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia nowego 
porządku obrad XL sesji Rady Gminy Adamów. 

3 



Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 3) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad zosta ł przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXXIX sesji VIII kadencji z dnia 
27 stycznia 2023 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 4) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXXIX sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 27 stycznia 2023 roku został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - dożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów poinformował zebranych, że na zasłużoną 
emeryturę w najbliższy poniedziałek odchodzi Pani Danuta Jaworska - Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Wójt w imieniu własnym i pracowników Urzędu 
złożył Pani Kierownik podziękowania za długoletnią pracę na rzecz naszej społeczności oraz 
życzenia zasłużonej, pięknej emerytury i 100 lat w zdrowiu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena Skiba dożyła podziękowania 
oraz życzenia w imieniu Rady poszczególnych Komisji, oraz mieszkańców Pani Danucie 
Jaworskiej. 

Pani Danuta Jaworska - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy podziękowała za tak miłe 
słowa. 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów poinformowała radnych, 
że stosowne materiały zostały im przekazane wraz z zawiadomieniami na obrady XL sesji 
Rady Gminy Adamów. Skarbnik stwierdziła, że oprócz przekazanych radnym zmian 
w materiałach do sesji, Gmina otrzymała jeszcze środki, które już wpłynęły. Skarbnik 
wymieniła środki, które wpłynęły m.in. z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy 
na zadania oświatowe, jak również środki na wypłatę dodatku węglowego wraz z kosztami 
obsługi. Skarbnik wnioskowała również, aby Rada wyraziła zgodę na wprowadzenie 
środków, które zwróciło Gminie z rozliczeń PG obrót. Skarbnik poinformowała również 
na co zostanie przeznaczony powyższy zwrot. 

Rada przychyliła się do wniosku Skarbnika Gminy Adamów. 
Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 7) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Skarbnik poinformowała radnych, że wszelkie zmiany omówiono już przy Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. Skarbnik zaznaczyła także, że w powyższej uchwale ujęte zostaną 
wszystkie proponowane zmiany, na które radni wyrazili zgodę. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 9) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość 
na współfinansowanie bieżących kosztów funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych 
zwierząt w Zamościu. 
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Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów przedstawił oraz odczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena 
Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 11) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów 
przewozu uczniów niepełnosprawnych za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 
Pani Anna Romaszko - Inspektor, ds. oświaty, zdrowia i sportu poinformowała, że w dniu 
27 stycznia 2023 r. podjęto uchwałę w sprawie określenia stawek zwrotu kosztów przewozu 
uczniów niepełnosprawnych za 1 km przebiegu pojazdu. 
Pani Romaszko zaznaczyła, że po podjęciu uchwały Urząd Gminy otrzymał pismo z organu 
nadzoru, z uwagą, że ze względu na ustalenie stawek na wyższym poziomie 
od dnia 17 stycznia 2023 r. konieczne jest dostosowanie prawa lokalnego do nowej 
rzeczywistości, czyli zasadnym jest nadanie uchwale mocy od dnia 17 stycznia 2023 r. bądź 
od dnia 01 stycznia 2023 r., /jeżeli Gmina uzna, że ze względów technicznych w ten sposób 
łatwiej rozliczyć miesiąc styczeń/. Pani Romaszko zaznaczyła, że w przyjętej uchwale 
została zastosowana zmiana stawki polegająca na jej podwyższeniu, co czyni zadość 
wymogom ustawodawcy zobowiązującego Rady Gminy do ustalenia stawek nie niższych 
niż w rozporządzeniu, a ponadto nie stanowi ona pogorszenia sytuacji faktycznej i prawnej 
adresatów normy prawnej określonych w uchwale, to jest rodziców dzieci zapewniających 
dowóz, lecz przyczynia się do poprawy ich sytuacji. Pani Romaszko doprecyzowała, 
że w powyższej uchwale wprowadzono zapis, iż wchodzi ona w życie po upływie 14 dni 
od dnia ogłoszenia jej w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego, czyli, 
zastosowano w tym zapisie zasadę, mówiącą że prawo nie działa wstecz. 
Organ nadzoru uznał, że w tej sytuacji zasady demokratycznego państwa prawa nie stoją 
na przeszkodzie, aby temu aktowi nadać mocy wstecznej, dlatego organ nadzoru stwierdził, 
że zasadnym jest jego wejście w życie od dnia 17 stycznia 2023 r. Z uwagi na powyższe 
wprowadzono stosowną zmianę w uchwale Rady Gminy Adamów przyjętej w dniu 
27 stycznia 2023 r. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena 
Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 14) 



Ad. 10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2022 r. 

Pani Marzena Greszta - Inspektor, ds. Księgowo-oświatowych przedstawiła zebranym 
informację o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego (Zał. Prot. Nr 15). 
Pani Greszta zaznaczyła, że ustawa gwarantuję średnie wynagrodzenia na określonym 
poziomie. W dalszej części wypowiedzi inspektor dodała, że po zakończeniu roku, to jest 
w styczniu, przeprowadza się analizę wyliczenia, czy nauczyciele na poszczególnych 
stopniach osiągnęli średnie wynagrodzenie. Pani Greszta poinformowała, że w tabeli 
sprawozdania w kolumnie 10 podane są kwoty, jakie na poszczególnych stopniach 
w podsumowaniu etatów nauczyciele powinni osiągnąć. W kolumnie 11 są przedstawione 
wydatki, jakie faktycznie zostały poniesione na te wynagrodzenia, natomiast kolumna 12, 
zawiera różnicę, kwoty na plus przy nauczycielach początkujących i mianowanych, 
co oznacza, że wypłacono im ponad te średnie z wynagrodzenia, jakie powinni otrzymać. 
W przypadku nauczycieli dyplomowanych kwota jest minusowa, a to znaczy, że wystąpiła 
niedopłata, czyli nie osiągnęli oni średnich wynagrodzeń. W takim przypadku należało 
wypłacić tym nauczycielom dodatek uzupełniający, właśnie w kwocie rzeczywistej 
po podzieleniu na poszczególne etaty. Pani inspektor stwierdziła, że z uwagi na powyższe 
kwoty zostały wypłacone do końca stycznia, a sprawozdanie przedstawiono Regionalnej 
Izbie Obrachunkowej oraz związkom zawodowym nauczycieli 

Radny Jan Teterycz zapytał, czy 40 000 zł to jest kwota niedopłaty? 

Pani Marzena Greszta - Inspektor, ds. Księgowo-oświatowych potwierdziła wysokość 
niedopłaty, po czym zaznaczyła, że została ona proporcjonalnie podzielona do etatów. 

Ad.ll. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 r. 

Pani Alicja Zawiślak - Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Adamowie z siedzibą 
w Potoczku zapytała radnych, czy mają pytania do przekazanego im w materiałach 
do dzisiejszej sesji Sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 r. 
(Zał. Prot. Nr 16). 
Radni nie zadali pytań i nie wnieśli żadnych uwag. 

Ad. 12/14 Radni Rady Gminy Adamów uznali, że sprawozdania dotyczące działalności 
poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy Adamów były przedmiotem wspólnego 
posiedzenia tychże Komisji i wzorem roku poprzedniego zostaną przedstawione Radzie 
Gminy bez odczytywania poprzez przekazanie ich treści w materiałach przesłanych wraz 
z zaproszeniami na dzisiejsze obrady. Sprawozdania zostaną ponadto umieszczone 
do publicznego wglądu na stronie BIP Urzędu Gminy Adamów. W przedmiotowej sprawie 
przeprowadzono głosowanie. Radni jednogłośnie /Za głosowało 11, przeciw 0, 
wstrzymało się 07 opowiedzieli się za w/w rozwiązaniem. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów za 2022 r. 
(Zał. Prot. Nr 17). 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska za 2022 r. (Zał. Prot. Nr 18). 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego za 2022 r. (Zał. Prot. Nr 19) 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej 
na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych 
na terenie Gminy Adamów polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Wójt Dariusz Szykuła poinformował zebranych o decyzjach, jakie zapadły na posiedzeniach 
Komisji Stałych dotyczących wysokości dofinansowania. 

W związku z brakiem pytań Pani Magdalena Galant- Inspektor, ds. Finansowo-księgowych 
i rozliczania projektów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 20) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 
„Roztoczański Związek Powiatowo- Gminny" 

Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów zaznaczył, że podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji Stałych Rady Gminy Adamów poprzedzającego dzisiejszą sesję radni zostali 
poinformowani o potrzebie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 
„Roztoczański Związek Powiatowo- Gminny". Po przeprowadzonej dyskusji i zapoznaniu 
się z projektami stosownych uchwał oraz proponowanym statutem poszczególne Komisje 
pozytywnie zaopiniowały utworzenie w/w związku. Z uwagi na powyższe do porządku 
obrad sesji wprowadzono projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo 
Gminnego pod nazwą „Roztoczański Związek Powiatowo- Gminny" oraz projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą „Roztoczański 
Związek Powiatowo-Gminny", którą będziemy podejmować w kolejnym punkcie obrad. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Elżbieta Kłyż - Kierownik Urzędu Stanu 
Cywilnego odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 22) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 23) 
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Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego pod nazwą 
„Roztoczański Związek Powiatowo-Gminny" 

Wójt Dariusz Szykuła omówił zasadność przyjęcia uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Pani Elżbieta Kłyż odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło 
Jacek, Lewusz Mirosław, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
(Zał. Prot Nr 24) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 25) 

Ad. 18/19. Rozpatrzenie pism. / Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Wójt Gminy Adamów poinformował zebranych, że w dniach 6-7 maja 2023 r. odbędzie się na terenie 
gminy Adamów kolarski wyścig w ramach Pucharu Polski. Wójt dodał następnie, że siedziba wyścigu 
zostanie zorganizowana przy Szkole Podstawowej w Suchowoli. Z tego miejsca zawodnicy będą 
startować i tam zakończą wyścig. 
Wójt podkreślił, że chciałby wesprzeć tę inicjatywę merytorycznie, a także posiadanymi środkami, 
między innymi poprzez umożliwienie uczestnikom korzystanie z bazy Szkoły Podstawowej | 
w Suchowoli, zabezpieczenie trasy wyścigu przez druhów OSP. Wójt zaproponował również 
wzorem lat ubiegłych ufundowanie pucharu oraz nagrody dla najlepszego zawodnika etapu. 
Wójt zapytał również radnych o opinię w sprawie wyrażenia zgody na wyścig motorów crossowych 
po drogach gminnych nieutwardzonych (leśnych, polnych itp.) Wójt dodał, że powyższy wyścig 
będzie miał charakter wojewódzki i może odbyć się w dniach 5-6 kwietnia 2023 r. 
Wójt podkreślił, że może to być duża promocja dla gminy. 

Radny Jacek Kuryło zdecydowanie sprzeciwił się powyższej inicjatywie, zaznaczając, że jest to wielka 
ingerencja w naturalne środowisko. Radny stwierdził również, że w jego ocenie to nie jest promocją 
tylko jakaś bzdura. 

Wójt zaznaczył, że nie możemy nikomu zabronić korzystać z dróg publicznych, dodał również, 
iż chciałby poznać stanowisko całej Rady Gminy, aby Urząd wiedział, jaką ma dać odpowiedź. 

Radny Jan Teterycz stwierdził, że jak przejedzie kilka motorów, to nie zniszczy, to drogi. 

Radny Jan Kawałko zaznaczył, że nie jest on przeciwny, ale może należałoby zobligować 
uczestników wyścigu do naprawy ewentualnych szkód. 

Radny Jacek Kuryło zauważył, że mieszkamy na terenie natury 2000 i do czegoś to obowiązuje. 

Radny Dariusz Komisarczuk podkreślił, że ci zainteresowani nie korzystają z dróg publicznych, 
bo to żadna frajda, tylko wybierają jak największe wąwozy i tam niszczą środowisko. Nie patrzą, 
czy to jest własność nadleśnictwa, państwowa czy prywatna 

Wójt odpowiedział, że nie możliwe jest, żeby ktoś robił wyścig bez uzgodnienia. 
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Radny Dariusz Komisarczuk zauważył, że nie mówimy teraz o zawodach. 

Wójt podkreślił, że rozmawiamy właśnie o zawodach. Zapytał, następnie czy radni chcą 
przeprowadzić w takie sprawie konsultacje społeczne? 

Radni zaprzeczyli, po czym zadecydowano o przeprowadzeniu dyskusji w powyższej sprawie podczas 
najbliższego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Adamów. 

Radny Dariusz Komisarczuk podziękował w imieniu mieszkańców wsi Bondyrz za to, że Wójt oraz 
Rada Gminy podjęli decyzję o przystąpieniu do inwestycji budowy chodnika i ścieżki 
rowerowej w powyższej miejscowości. 

Ad.20. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zamknęła XL sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 
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